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BEANTWOORDING SCHRIFTELIJKE VRAGEN 
 
Van : Het college 
Aan : De VVD Leusden, Stoutenburg en Achterveld   
Datum : Dinsdag 6 juni 2023 
Betreft : Schriftelijke vragen VVD  

over de exploitatie van zwembad Octopus 
 
 
In een brief van 2 mei  2023, stelt de VVD een aantal vragen over de exploitatie van 
zwembad Octopus. 
Hieronder vindt u de gestelde vragen met de tekst over de aanleiding en de bijbehorende 
antwoorden. 
 
 
Aanleiding voor de vragensteller 
Tijdens de uitwisseling van 1 december 2022 heeft de VVD aangegeven dat het commerciële 
programma (lees: het aantrekken van klanten en het verhogen van de transactiewaarde per 
klant) optimaal moet zijn om de benodigde subsidie zo laag mogelijk te houden.  
 
In de uitwisseling van 1 december zou de wethouder Vos een toezegging hebben gedaan om 
de raad op kwartaalbasis inzicht te geven in het commerciële programma van de SRO om 
zich zodoende een beeld te kunnen vormen bij de activiteiten die de SRO ontplooid heeft om 
de subsidie zo laag mogelijk te houden.  
 
Bij de griffie is navraag gedaan over deze toezegging. Het blijkt niet om een formele 
toezegging te gaan. Desalniettemin kunnen wij ons voorstellen dat de raad regelmatig op de 
hoogte gesteld wil worden van de uitvoering van de zwemvisie (Zin in Zwemmen) en de stand 
van zaken wat betreft de exploitatie van het lopende jaar. 
 
Vragen 
Kwartaal 1 van 2023 is reeds verstreken, hetgeen de VVD motiveert tot de volgende vragen: 
 

1. Wanneer komt de wethouder met de inzichten van kwartaal 1? 
2. Wat zijn de commerciële activiteiten geweest en wat zijn de resultaten en eventuele 

nieuwe inzichten op het gebied van activatie? 
3. Welke activiteiten staan op het programma in het tweede kwartaal en wat zijn de 

verwachte resultaten daarvan? 
 
Antwoord 

1. Met de actualisatie van de afspraken tussen de gemeente en SRO Leusden BV is 
ook het accounthouderschap geïntensiveerd. Hiertoe vinden op regelmatige basis 
monitorgesprekken plaats waarbij gesproken wordt over de uitvoering van de 
zwemvisie en de stand van zaken met betrekking tot de exploitatie. De 
werkverhoudingen tussen de gemeente en SRO zijn goed. Er is over en weer 
vertrouwen.  
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Het eerste kwartaal is goed verlopen en vergroot het vertrouwen dat de begroting 
gehaald zal worden. 
Mocht uit de gesprekken blijken dat de situatie vraagt om de raad nader te 
informeren, zal dit direct worden geadresseerd aan de raad. 
Uiteraard zal de wethouder de raad tijdig informeren wanneer de exploitatie onder 
druk komt te staan en dit consequenties kan hebben voor de uitvoering van de “Visie 
op Zwemmen” en de gemeentelijke financiën. 
 
 

2. We hebben vertrouwen in het ondernemerschap van SRO. We zien in het eerste 
kwartaal een groeiend aantal recreatieve bezoekers ten opzichte van vorig jaar. 
In de bijlage vindt u marketingactiviteiten die SRO uitvoert om dit te realiseren. 
Op dit moment staan er enkele vacatures open. SRO is drukdoende deze op te 
vullen. Als de vacatures weer zijn ingevuld, kan SRO de wachtlijsten voor zwemles 
sneller wegwerken.  
 
  

3. Zie antwoord bij vraag 2. 


